

supereal.

sold.

Munsbach

building plot 15.70 ares

This outstanding building plot in Munsbach has been sold!

This 15,70 ares building plot is an extremely rare opportunity to build the house of your dreams. It offers a full view of nature and the surrounding hillsides. It is free of any construction and located in HAB-1 area of the Schuttrange PAG.

You will find all regulatory provisions on this link: https://www.schuttrange.lu/media/5ecd1343d3625_schuttrange_pag-partie-ecrite_approuvee.pdf

A few kilometers from Luxembourg, Schuttrange is a village surrounded by fields and forests. The motorway access is very close, the village is also served by trains and the airport is only about 10 minutes drive away. All conveniences like schools, bakery, doctor, restaurants, pharmacy are accessible on foot.

Fees are paid by the seller. More reactive and more efficient, Supereal offers a superb service and aims at minimising its carbon footprint by digital optimisation, all of course combined with more attractive rates. If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....

Ce splendide terrain a été vendu !

D'une surface de 15,70 ares, ce rarissime terrain est l'occasion de construire la maison de tes rêves. Il offre une vue totalement dégagée sur la nature et sur les coteaux environnants. Il est proposé libre de toute construction et se trouve dans zone HAB-1 du PAG de la commune de Schuttrange. Tu y trouveras toutes les dispositions réglementaires dont voici le lien : https://www.schuttrange.lu/media/5ecd1343d3625_schuttrange_pag-partie-ecrite_approuvee.pdf

A quelques kilomètres de Luxembourg, Schuttrange est un village entouré de champs et de forêts. L'accès autoroutier est très proche, le village est également desservi par les trains et l'aéroport n'est qu'à environ 10 minutes en voiture. Toutes les commodités comme l'école, la boulangerie, le médecin, les restaurants, la pharmacie sont accessibles à pied.

Les frais d'intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : s_fug_21048



sold.

supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg